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Abstract (en)
[origin: DE4427115C1] An impeller for a radial-flow fan is proposed, having a hub body (2) arranged on a shaft (1), a multiplicity of moving
blades (3) and a cover disc (4), and also a base disc (5), the hub body (2), moving blades (3) and cover disc (4) consisting of a one-piece, axially
demouldable first cast component. The base disc (5) consists of an axially demouldable second cast component and is fastened to the shaft (1) and/
or the hub body (2) by means of a push-in connection which can be fitted together axially. This permits simple manufacture in conjunction with a
fluidically advantageous configuration of the impeller. <IMAGE>

Abstract (de)
Vorgeschlagen wird ein Laufrad für ein Radialgebläse mit einem auf einer Welle (1) angeordneten Nabenkörper (2), einer Mehrzahl von
Laufschaufeln (3) und einer Deckscheibe (4) sowie mit einer Bodenscheibe (5), wobei Nabenkörper (2), Laufschaufeln (3) und Deckscheibe (4)
einstückig aus einem axial entformbaren, gießtechnisch hergestellten ersten Bauteil bestehen. Die Bodenscheibe (5) besteht aus einem axial
entformbaren, gießtechnisch hergestellten zweiten Bauteil und ist mittels einer axial zusammenfügbaren Steckverbindung auf der Welle (1) und/oder
dem Nabenkörper (2) befestigt. Hierdurch wird eine einfache Herstellung bei strömungsgünstiger Formgestalt des Laufrads ermöglicht. <IMAGE>
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